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Zápis z 1. zasedání AS PdF MU  

ze dne úterý 2. října 2018  

(od 14:00, Galerie RUV, Poříčí 7) 

 

Přítomni:     

Komora akademických pracovníků:   

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.   

Mgr. Helena Durnová, Ph.D.    

Mgr. Iva Frýzová    

doc. Mgr.  Petr Hala, Ph.D. et Ph.D.   

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D.   

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

Mgr. Petr Najvar, Ph.D.     

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D.  

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.  

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.  

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D.  

Studentská komora:     

Bc. Michal Burián 

Bc. Eliška Hegerová 

Bc. Lucie Honzírková 

Ing. Hana Jandová 

Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová 

Mgr. František Ostrý 

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková 

Bc. Dan Vykoukal 

 

 

(přítomno celkem 19 senátorek a senátorů)

 

Omluveni:  

Bc. Tereza Břicháčková 

Bc. Mariana Ondrušová 

Mgr. Marcela Poučová, Ph.D.  

Veronika Pšenáková 

 

 

Hosté: 

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. – děkan  

doc. Mgr. Vladimír Richter – proděkan pro bakalářské studium a přijímací řízení 

PhDr. David Kroča, Ph.D. – proděkan pro magisterské studium a záležitosti studentů 

doc. PhDr. Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a vnější vztahy 

doc. PhDr. Karel Pančocha, Ph.D. – proděkan pro strategii a internacionalizaci 

Mgr. Ing. Daniela Němcová – tajemnice 

Mgr. Petr Šimík – vedoucí studijního oddělení 

Ing. Zdeněk Hodis, Ph.D. – člen volební komise pro volbu kandidáta na děkana 

PhDr. Mgr. Erika Vonková – členka volební komise pro volbu kandidáta na děkana 

 

Zapisovatel:  
Karel Doleček 

 



 

 

Návrh programu zasedání: 

1. Organizační informace 

2. Schválení programu zasedání 

3. Schválení zápisu ze 7. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018 

4. Volba kandidáta na funkci děkana Pedagogické fakulty MU pro funkční období 2019-2023 

5. Volba nové členky/člena Volební komise PdF MU a Okrskové volební komise MU 

6. Schválení Podmínek a kritérií pro přijetí ke studiu na rok 2019 

7. Různé 

  



1) Organizační informace 

Předseda Akademického senátu PdF MU M. Adam uvítal přítomné senátory, senátorky a 

hosty a zahájil 1. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2018/2019. Jednání bylo 

zahájeno jako usnášení schopné v počtu 19 senátorů a senátorek. 

Předseda informoval, že senátorka Veronika Huková se rozhodla ukončit svůj mandát. 

Předseda oslovil dle předpisů první náhradnici Veroniku Pšenákovou, která souhlasila a 

funkce senátorky se ujala. 

Předseda dále informoval o omluvených senátorech, kteří z pracovních a zdravotních 

důvodů nemohou být přítomni na dnešní děkanské volbě.  

Jako skrutátory pro dané zasedání navrhl předseda Adam senátorku Hegerovou a senátora 

Najvara, kteří s návrhem souhlasili, jiné návrhy nebyly podány.  

 

AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 1. zasedání v akademickém roce 2018/2019: Bc. 

Eliška Hegerová a Mgr. Petr Najvar, Ph.D. 

Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 1. 

 

2) Schválení programu zasedání 
Předseda Adam zopakoval informaci z e-mailu odeslaného před zasedáním a připomněl, že 

vedení fakulty požádalo o zařazení projednání dokumentu Pravidla a kritéria pro přijetí ke 

studiu na rok 2019. Jiné připomínky k programu nebyly vzneseny. 

 

AS PdF MU schvaluje program 1. zasedání v akademickém roce 2018/2019 v předloženém 

znění. 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

3) Schválení zápisu ze 7. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018 

Předseda Adam neobdržel před zasedáním žádné připomínky k zápisu a ani na místě žádné 

nebyly předneseny.  

 

AS PdF MU schvaluje zápis ze 7. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018. 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

4) Volba kandidáta na funkci děkana Pedagogické fakulty MU pro funkční období  

2019-2022 

Předseda Adam připomněl schválená harmonogram volby a znovu představil volební 

komisi (předseda komise dr. Lollok, a dále dr. Vonková, dr. Hodis, Mgr. Szabó Lenhartová 

a Bc. Vykoukal). Všichni členové volební komise byli během volby přítomni. Předseda 

následně otevřel diskuzi. 

 

Senátor Káňa připomněl, že on osobně je kandidátem na děkana navržen jako potenciální 

proděkan a zároveň je ve funkci toho, kdo pro kandidáta může hlasovat. Uvažoval o zdržení 

se hlasování ve volbě, ale z jeho pohledu se volí osoba děkana, a ne celý děkanát. 

S programovým prohlášením kandidáta se plně ztotožňuje a bude jej volit.  

 

Senátorka Svobodová: čtyři potenciální proděkani, jejichž jména byla zveřejněna na 

představování kandidáta minulý týden a zároveň i předseda senátu jsou z jazykových 

kateder. Nemůže to vést k jejich nechtěnému posílení? 



Děkan Němec: nebylo záměrem obsadit pozice lidmi z jazykových kateder, ale jedná se o 

lidi, kteří jsou pro navržené funkce vhodní, i dle názoru proděkanů jež by měli v příštím 

funkčním období nahradit.  

Předseda Adam: otázka je legitimní, on sám to ale vnímá naopak jako určité oslabení 

daných kateder, protože tyto osoby soustředí značnou část své pracovní činnosti mimo 

katedru. 

Senátorka Svobodová: pouze se chtěla ujistit, že to bylo v úvaze 

 

Děkan Němec nabídl senátorům a senátorkám, že opustí místnost, aby senát mohl případně 

vést diskuzi o jeho kandidatuře bez omezení.  

 

Senátor Šibor: nepovažuje to za nutné. Máme jednoho kandidáta a potřebujeme silného 

děkana. Ocenil, že se Káňa volby nezdrží, protože důležitým úkolem děkana je sehnat pro 

fakultu co nejvíce peněz. Vyjednávání s rektorem a rektorátem není jednoduché a je potřeba, 

aby děkan získal co nejvíce hlasů. 

 

Předseda Adam ukončil diskuzi po vyčerpání všech otázek a předal slovo předsedovi 

volební komise, senátoru Lollokovi 

 

Senátor a předseda volební komise Lollok popsal všem přítomným senátorům a 

senátorkám volební proces, který bude následovat. Přijetí kandidáta vyžaduje 12 hlasů. 

 

Volba kandidáta na děkana proběhla pod vedením a dozorem volební komise.  

 

Volební komise vydala 19 hlasovacích lístků. 

Bylo odevzdáno 19 hlasovacích lístků a 19 jich bylo platných. 

  

Pro návrh na zvolení docenta Němce: 17 hlasů 

Proti návrhu na zvolení docenta Němce: 2 hlasy 

Zdrželo se hlasování: 0 hlasů 

 

doc. Jiří Němec, Ph.D. obdržel v tajné volbě 17 hlasů a byl Akademickým senátem 

Pedagogické fakulty MU zvolen za kandidáta na děkana pro funkční období 2019-2022. 

(Zápis o průběhu volby je též formou externí přílohy uložen na dokumentovém serveru IS 

MU spolu s tímto zápisem z jednání AS PdF MU) 

 

Děkan Němec poděkoval senátu za získání důvěry pro další mandát a svému týmu za jejich 

práci. 

 Předseda Adam poblahopřál děkanovi ke zvolení a vyhlásil přestávku.  

 

5) Volba nové členky/člena Volební komise PdF MU a Okrskové volební komise 

Předseda Adam informoval senát, že členka Volební komise PdF MU a Okrskové volební 

komise Barbora Michalicová, ukončila své studium a je potřeba zvolit její náhradu. 

Předseda Adam oslovil pro tuto funkci studentku Mgr. Radku Machálkovou, která 

s návrhem souhlasila. Jiné návrhy nebyly na místě podány.  

 



Bylo vydáno 19 hlasovacích lístků. 

Bylo odevzdáno 19 hlasovacích lístků a 19 jich bylo platných.  

Mgr. Radka Machálková: 19 hlasů 

 

AS PdF MU schvaluje doplnění Volební komise PdF MU a Okrskové volební komise  

o Mgr. Radku Machálkovou. 

 

 

6) Schválení Podmínek a kritérií pro přijetí ke studiu na rok 2019 

Proděkan Richter vysvětlil opoždění materiálu, ke kterému došlo kvůli jednání 

s rektorátem a čekání na schůzku studijních proděkanů.  

Snažíme se pracovat ve snaze o snazší spolupráci s dalšími fakultami, ale v tomto směru 

bude potřeba dalších změn. V budoucnu budeme přijímat pouze do jednoho programu, což 

nám zamezuje operovat s kombinacemi oborů jako doposud. 

Podmínky pro přijeti ke studiu se budou schvalovat nadvakrát. Tento materiál se týká 

bakalářských a pětiletých magisterských programů. V prosinci nebo v lednu vedení fakulty 

předloží ještě Podmínky pro navazující magisterské programy. 

Proděkan Richter podrobně představil senátu předložený materiál.  

Přílohy, které specifikují některé parametry se stále dokončují ve vyjednávání s katedrami a 

nejsou předmětem schvalování.  

Vedoucí studijního oddělení Šimík vysvětlil, že z hlediska zákona a předpisů jsme nuceni 

operovat s počty přijatých studentů, ale relevantní je pro nás počet zapsaných studentů, který 

je vždy nižší.  

 

Asistent senátu Doleček: jak funguje přijímání studentů z CŽV do prezenčního studia 

z hlediska pořadí přijatých a o kolik studentů se řadově jedná? 

Děkan Němec: historicky bylo takových studentů mnohem více, protože peníze z CŽV 

umožňovaly fakultě přežít. Dnes se jednak poptávka po tomto druhu studia zmenšuje a 

fakulta samotná nemá zájem tento stav udržovat. 

Proděkan Richter: dříve to vyvolávalo morální otázky, když kvalitní, úspěšní studenti byli 

odsunuti velkým počtem studentů z CŽV, ale dnes mezi studii přestupuje minimální počet 

studentů a byly zpřísněna kritéria pro přestup.  

 

Předseda Adam ukončil diskuzi a dal o návrhu hlasovat. 

 

AS PdF MU schvaluje Podmínky a kritéria pro přijetí ke studiu v bakalářských a 

magisterských (pětiletých) studijních programech na Pedagogické fakultě Masarykovy 

univerzity pro akademický rok 2019/2020. 

 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

 

7) Různé 

Předseda Adam seznámil senát s usnesením Akademického senátu MU z předchozího dne 

ohledně doktorandských studií a předal slovo senátorce Sedlákové.  



Senátorka Sedláková popsala jednání AS MU a vyzvala fakultní senát k tomu, aby založil 

svou vlastní komisi k problematice doktorandských studií. Za členy by navrhovala nejen 

senátory, ale i ty, kteří s doktorandským studiem přijdou nejvíce do styku.  

Předseda Adam odročil diskuzi na příští jednání a přislíbil mezitím zaslat příslušné 

materiály. 

 

Senátorka Durnová pozvala přítomné na přednášku „Politika pro rovné příležitosti a 

kvalitu života ve francouzském školství“ od prorektorky pro rovné příležitosti z Univerzity 

v Limoges ve Francii, Valérie Legros. 

Senátor Vrubel pozval přítomné na přednášku „Education for Peaceful Coexistence“ od 

profesora Hanana Alexandera z univerzity v Haifě.  

Předseda Adam informoval o prezentaci knih vydaných na naší fakultě, pořádanou 

proděkanem Janíkem. 

  

Předseda Adam informoval senát, že 24. 10. 2018 se v Praze na PdF UK koná setkání 

zástupců senátů Pedagogických fakult u příležitosti 100. výročí založení republiky a vyzval, 

aby se mu ozvali zájemci. 

 

Předseda Adam a senátor Vrubel navrhli senátu školení o problematice ekonomiky 

vysokých škol. Po zjištění předběžného zájmu mezi senátory budou usilovat o zorganizování 

tohoto semináře (pravděpodobně ACSA). 

 

Předseda Adam dal na vědomí senátu, že po posledním zasedání senátu před prázdninami 

obdržel stížnost, kterou doktor Martinec, dnes už bývalý zaměstnanec Katedry Českého 

jazyka a literatury, podal na vedoucí dané katedry, docentku Tuškovou.  

Děkan ustanovil komisi, která se skládá z proděkana Pančochy, předsedy senátu Adama, 

Mgr. Kyselové z personálního oddělení fakulty a doktorky Horynové z kontrolního odboru 

rektorátu.  

Záležitost ještě není uzavřena, přestože komise pracovala přes zkouškové období a přes léto. 

Vzniká závěrečná zpráva, která stížnost posoudí, a která bude posouzena v nejbližších 

týdnech. Poté bude předložena děkanovi, tímto práce komise skončí a další postup bude na 

vedení fakulty.  

Komise se zavázala k nešíření informací ze svých jednání, zpráva bude obsahovat pouze 

informace, na kterých se celá komise shodne.  

Děkan Němec poděkoval za představení záležitosti. Snaží se postupovat citlivě, protože 

přirozeně vznikají názorové tábory, záležitost souvisí i s dalšími osobami (např. dr. 

Chocholatý – otevřený dopis brněnských spisovatelů, básníků a literátů) a záležitost se tak 

dostává i mimo fakultu.  

Proděkan Richter informoval především senátory, že směrnice rektora nastavuje 

celouniverzitně přesně takový postup, jaký byl na fakultě zvolen. 

Senátor Kána: jsou tu tedy dvě kauzy? (v reakci na zmínku o dalších osobách) 

Předseda Adam: jedna, na kterou se nabalují další problémy 

Senátor Ostrý: pokud byla stížnost adresována senátu, měli bychom vědět, co specificky je 

předmětem stížnosti? 

Předseda Adam: stížnost byla adresována jemu osobně, pouze v ní byla poznámka „na 

vědomí senátu“. Stížnost je obsáhlá, týká se „řídící a personální práce“ vedoucí katedry. 

Senátor Hála: považuje za lepší, že senát nezná přesné podrobnosti stížnosti. 

 

Proděkan Richter informoval senát, že akreditační materiály, které senát schválil, prošly 

skrze jednání RVH a téměř všechny obdržely akreditaci na 6-10 let. Několik málo programů 

bylo doporučeno k úpravě například jako specializace. 

 



Odchází senátorka Sedláková, přítomno je 18 senátorů a senátorek. 

 

Senátor Najvar: během schvalování Podmínek a kritérií pro přejetí ke studiu si všiml, že 

jsme identifikováni jako PED MUNI, kdežto dříve jsme byli PdF MU. Je toto součástí 

nějakého univerzitního nařízení, plynou z užívání fakultě nějaké finanční souvislosti? 

Děkan Němec: finanční souvislosti z toho neplynou pro fakultu žádné, dokument pouze 

vzniká už v novém grafickém stylu. Vybírali jsme mezi PED MUNI a EDU MUNI 

Senátor Najvar: jak budou tyto změny postupovat dál? 

Děkan Němec: cílem je posílení identity fakulty i univerzity, například i ve vnitřní 

komunikaci fakulty, kdy někteří členové akademické obce často používají osobní e-mailové 

adresy pro oficiální komunikaci. 

Senátor Najvar: záměr posílit sounáležitost oceňuje, pokud neskončíme jako jiné 

univerzity, kde každý e-mail obsahuje dlouhý disclaimer.  

Senátorka Durnová: už se to stává součástí nového vnímání identity naší univerzity na 

konferencích, kde jsme tak jmenováni. 

 

Senátor Vrbas: minulý týden byli zástupci z Katedry tělesné výchovy a výchovy ke zdraví 

na jednání o budoucnosti pohybové gramotnosti v ČR v rámci školství, sportu a jinde. 

Pozváno bylo zhruba 20 politiků, dorazili tři a dva po 15 minutách odešli. 40 zástupců 

odborné veřejnosti si řeklo mezi sebou, co už stejně věděli a odjeli. Téma pohyblivé 

gramotnosti je potřeba v ČR začít řešit. 

 

Senátorka Frýzová: na Katedře biologie došlo v tomto semestru k rozvrhovému křížení 

povinného semináře a důležité přednášky. Obecně dochází k mnohem většímu počtu kolizí, 

než docházelo dříve i vinou zkrácení výuky a menšího počtu učeben. Mnohem více kolizí 

než dříve – zkrácení výuky, méně učeben. Je potřeba najít systémovější řešení. 

Proděkan Kroča: Samozřejmě se snažíme o co nejmenší počet překryvů a Unitime 

dodržuje ty parametry, které jsou do něj zadány. Z technického hlediska musíme nějak 

udělat rozvrhy, i když se to nesetkává s naší reálnou kapacitou. Zkrácením výukové doby 

jsme v rámci semestru přišli o 500 výukových jednotek. Je potřeba si však především 

uvědomit, že jsme jediná fakulta, která se vůbec o nepřekrývání výuky snaží, a přesto v tom 

hodláme pokračovat.  

Předseda Adam: je tedy možné doufat, že se to bude dít méně? 

Proděkan Kroča: pokud kapacita fakulty to umožní, tak ano. V jarním semestru to bude 

pro nás snazší, ale stále nasazujeme asi 5000 předmětů, obrovský počet volitelných 

předmětů přibyl. Vůbec aktuálně nevíme, co budeme dělat, až si student bude vybírat major 

a minor napříč univerzitou.  

 

 Odchází senátor Vrbas. Přítomno je 17 senátorů a senátorek.  

 

Senátorka Durnová: měli bychom brát v potaz nejen možnosti katedry, ale co je 

společensky potřeba, jako například nedostatek učitelů fyziky. 

Proděkan Richter: v tom, jak můžeme nastavovat naše studia jsme omezeni normami státu 

i univerzity.  

Děkan Němec: my prostě nikdy nevíme, co se stane během přijímacího řízení. Máme sice 

informace o populaci, ale postrádáme informace o zájmu o učitelství. Zájem o fakultu jako o 

celek roste, ale musíme být solidární mezi katedrami. Pokud jsou kombinace oborů 

provázány na méně žádané obory, snažíme se ty aktuálně méně žádané katedry nepohřbít 

odmítnutím zájemců, aby některé jiné katedře nerostly příliš počty.   

Senátorka Frýzová: počet studentů biologie narostl o 50 %, na katedře se násobí počty 

seminárních skupin, přesahují kapacitu prostoru a chybí peníze na externisty. 



Děkan Němec: ale právě ti studenti, kterých je teď více, přinesou katedře peníze v příštím 

roce.  

Senátor Šibor: ze své zkušenosti proděkana může potvrdit, že i relativně malý počet 

ztracených rozvrhových jednotek vede k velké ztrátě možnosti kombinací v rozvrhu. Ideální 

rozvrh vyžaduje zhruba 60% obsazenost učeben, ale nyní je mnohem vyšší.  

Proděkan Richter: pracujeme s mnoha proměnnými. Počet seminárních skupin, nečekaný 

nárůst studentů a zároveň se snahou a zájmem mít rozvrh co nejdříve. Zveřejňujeme jej 

v době, kdy zápisy teprve dobíhají a špatně se odhaduje výsledný počet. Na naší fakultě 

máme velké množství kombinací a tedy i rozptyl uchazečů. Návrat k tradičním kombinacím 

by zmenšil počet skupin, ale mohl by představovat problém pro slabě obsazené obory.  

Senátorka Durnová: místo direktivního omezení možných kombinací bychom mohli mít 

podporované kombinace.  

Senátor Lollok: dalo by se využít rozvrhování výuky od 7 hodin. Pokud by se to dalo pouze 

jako možnost, v unitime lze nastavit, aby tam byla rozvrhována výuka jen těm, kteří by měli 

zájem.  

Senátor Šibor: s výukou od sedmi by souhlasil 

Senátor Káňa: přednášky na univerzitě jsou z podstaty nepovinné, takže překryv přednášky 

a semináře není takový problém. Doporučil by, aby se ostatní inspirovali katalogem Katedry 

německého jazyka a literatury – zmenšit počet předmětů a vypisovat je každý rok, spojit 

přednášky a semináře, omezit prerekvizity.  

Proděkan Richter: z dosavadní zkušenosti nám RVH dává větší svobodu než dřívější 

akreditační komise.  

Senátor Najvar upozornil, že tato diskuze běží už přes hodinu a navrhl, aby byla ukončena. 

Téma, které je potřeba takto podrobně probrat by mělo být na programu, případně můžeme 

uspořádat mezikatederní seminář a sdílet praktiky a inspiraci.  

Senátor Vrubel: přimlouval by se, aby se začátky a konce výuky neposouvaly oproti 

univerzitním hranicím. Jako poznámku k odlehčení dodal, že se sousední fakulta 

architektury zbavuje budovy, což by vyřešilo naše problémy s prostorem.  

Předseda Adam ukončil diskuzi k danému tématu. 

 

Další příspěvky k bodu Různé nebyly vzneseny.  

 

Předseda Adam poděkoval všem zúčastněným a ukončil zasedání. 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17:17 hodin. 

Příští zasedání senátu se bude konat 6. 11. 2018 od 14.00 hodin v zasedací místnosti 
Děkanátu PdF.  

 

 

Zapsal: Karel Doleček, v Brně, dne 2. 10. 2018 

 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., předseda AS PdF MU 

 

 

 

 

 

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.  

předseda AS PdF MU 



Usnesení z 1. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2018/2019 

 AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 1. zasedání v akademickém roce 2018/2019: 

Bc. Eliška Hegerová a Mgr. Petr Najvar, Ph.D. 

 AS PdF MU schvaluje program 1. zasedání v akademickém roce 2018/2019 

v předloženém znění. 

 AS PdF MU schvaluje zápis ze 7. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018. 

 doc. Jiří Němec, Ph.D. obdržel v tajné volbě 17 hlasů a byl Akademickým senátem 

Pedagogické fakulty MU zvolen za kandidáta na děkana pro funkční období 2019-2022. 

 AS PdF MU schvaluje doplnění Volební komise PdF MU a Okrskové volební komise  

o Mgr. Radku Machálkovou. 

 AS PdF MU schvaluje Podmínky a kritéria pro přijetí ke studiu v bakalářských a 

magisterských (pětiletých) studijních programech na Pedagogické fakultě Masarykovy 

univerzity pro akademický rok 2019/2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha: Zápis o výsledku volby kandidáta na děkana 

  
 

 

 

 

 

ZÁPIS O VÝSLEDKU  

VOLBY KANDIDÁTA NA FUNKCI DĚKANKY/DĚKANA  

PEDAGOGICKÉ FAKULTY  

PRO FUNKČNÍ OBDOBÍ 2019–2023 

1. Volba kandidáta na funkci děkana Pedagogické fakulty MU pro funkční období 2019–2023 se 

konala dne 2. 10. 2018. 

2. Volby se zúčastnilo 19 členů Akademického senátu PdF MU (celkový počet členů AS PdF MU 

je 23).  

3. Jako kandidát na funkci děkana Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity pro funkční období 

2019–2023 byl navržen jediný akademický pracovník: doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. 

4. Údaje o hlasování o návrhu kandidáta na funkci děkana: 

 

Počet přítomných senátorů 19 

Počet nepřítomných senátorů 4 

Počet vydaných hlasovacích lístků 19 

Počet odevzdaných hlasovacích lístků 19 

Počet neplatných hlasů 0 

Počet platných hlasů 19 

Počet hlasů pro návrh kandidáta doc. 

PhDr. Jiřího Němce, Ph.D. 

17 

Počet hlasů proti návrhu kandidáta doc. 

PhDr. Jiřího Němce, Ph.D. 

2 

Zdrželo se hlasování 0 

 

5. Podle § 27 odst. 4 zákona č. 111/1998 Sb., ve znění pozdějších předpisů, je návrh na jmenování 

děkana přijat, jestliže se pro něj vyslovila nadpoloviční většina všech členů akademického 

senátu fakulty. Nadpoloviční většinu hlasů všech členů Akademického senátu Pedagogické 

fakulty MU tvoří minimálně 12 hlasů. Volební komise proto konstatuje, že návrh na funkci 



děkana Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity pro funkční období 2019–2023 byl přijat a 

kandidátem na funkci děkana Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity byl zvolen pan 

 

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. 

6. V souladu s § 28 odst. 2 zákona č. 111/1998 Sb., ve znění pozdějších předpisů, je tento zápis s 

průvodním dopisem odeslán doc. PhDr. Mikuláši Bekovi, Ph.D., aby jako rektor Masarykovy 

univerzity mohl jmenovat děkana Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity ke dni 1. 2. 2019.  

 

         doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., v. r.                    Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D., v. r. 

                  předseda AS PdF MU                                           předseda volební komise 

  

V Brně dne 2. 10. 2018 

 

 

 


